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Verchere (OMV Petrom): Totul este despre un mediu favorabil pentru investitii;

nimeni nu se asteapta la certitudine

Investitiile au nevoie de un mediu favorabil pentru realizarea acestora,  a afirmat, vineri, Christina

Verchere, director general al OMV Petrom,  mentionând ca nimeni nu se asteapta la certitudine, dar este

nevoie de o  întelegere a mediului în care lucrezi.

Christina Verchere a participat vineri la cea de-a 13-a editie a "Aspen -  GMF Bucharest Forum", eveniment

organizat de Institutul Aspen România  si German Marshall Fund of the United States. Ea a vorbit despre 

investitiile pe care compania intentioneaza sa le realizeze în România  în urmatoarea decada.

"Totul este despre un mediu favorabil pentru investitii, deoarece ceea  ce discutam sunt investitii mari, si ai nevoie

de un mediu bun pentru a  putea face acest lucru: predictibilitate, predictibilitate,  predictibilitate. Trebuie sa

întelegi în ce investesti. Ok, nimeni nu se  asteapta la certitudine, dar vor sa înteleaga intervalele în care  lucram.

Pentru a face asta, evident ca avem nevoie de acces la  stimulente, iar România a fost foarte puternica în acest sens,

asigurându-se ca apelurile pentru finantare sunt disponibile pentru  proiecte si ca se poate realiza acest lucru. O

buna consultare si  predictibilitate sunt, cred, o mare provocare în România. Şi daca putem  face asta, atunci putem

aduce investitiile necesare pentru a schimba  rezultatul", a spus Christina Verchere.

Potrivit acesteia, parcursul Uniunii Europene pentru securitatea  energetica este tranzitia energetica, întrucât UE

este un importator net  de energie fosila deoarece nu are suficienta pentru nevoile sale.

Christina Verchere sustine în România aproape 70% din energie provine din surse non-fosile.

Conform reprezentantei OMV Petrom, compania are un plan de investitii de  11 miliarde de euro pentru perioada

urmatoare, cel mai mare proiect  fiind Neptun Deep. Compania îsi propune sa instaleze 2,5 gigawati de  capacitate

de energie regenerabila si 5.000 de puncte de încarcare în  reteaua sa pâna la sfârsitul decadei, iar 1.000 pâna la

sfârsitul  acestui an.
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